
ROMANIA
PRIMARIA NICOLAE BALCESCU

Comuna Nicolae Balcescu, sat  Rotarasti judetul Valcea

                                               PROCES-VERBAL,
                                       Incheiat astazi  8.01.2021

Astazi  –  data  de  mai  sus  -  Consiliul  local  al  comunei  Nicolae
Balcescu, judetul Valcea s-a intrunit in sedinta  extraordinara si se constata
ca in baza apelului nominal efectuat de secretarul general al localitatii au
fost prezenti 12 consilieri locali.

Procesul-verbal  al  sedintei  anterioare  este  aprobat  cu  12  voturi
pentru, semnat si stampilat de presedintele de sedinta si secretar. 

Avand in vedere ca a intervenit decesul presedintelui de sedinta, se
trece la alegerea unui nou presedinte de sedinta. Se supune la vot si este
ales presedinte de sedinta d-nul consilier Grecu Cristian-Gheorghe.

Presedintele  de  sedinta  d-nul  consilier  Grecu  Cristian-Gheorghe
expune ordinea de zi astfel:

1. Proiect de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta. 

2. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului la Sectiunea

de  Dezvoltare  din  excedentul  anului  2020  cu  suma  de  539643.23  lei.

3.Proiect  de  hotarare  privind aprobarea  Planului  de  activitate  pentru

beneficiarii  de  ajutor  social  conform  Legii  nr.  416/2001,  privind  venitul

minim garantat. 

4.Proiect  de  hotarare  privind  aprobarea  retelei  scolare  a  unitatilor  de

invatamant preuniversitar ce vor functiona in anul scolar 2021 - 2022  in

comuna Nicolae Balcescu, judetul Valcea. 

5. Proiect de hotarare privind desemnarea reprezentatului consiliului local

Nicolae Balcescu in Consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale Nicolae

Balcescu, comuna Nicolae Balcescu, judetul Valcea in anul scolar 2020 –

2021. 

Ordinea de zi este aprobata cu un numar de 12 voturi pentru. 

Se trece la analizarea proiectelor de hotarari.



1. Pentru Proiectul de hotarare privind alegerea presedintelui de sedinta a

fost ales d-nul consilier Grecu Cristian-Gheorghe.

2.  Proiectul  de  hotarare  privind  acoperirea  definitiva  a  deficitului  la

Sectiunea  de  Dezvoltare  din  excedentul  anului  2020  cu  suma  de

539643.23 lei este prezentat de d-na Mustatea Cristina, inspector. Se da

citire referatului.

 3.Proiectul  de  hotarare  privind aprobarea  Planului  de  activitate  pentru

beneficiarii  de  ajutor  social  conform  Legii  nr.  416/2001,  privind  venitul

minim garantat este prezentat de secretarul localitatii. Se prezinta lucrarile

propuse.

4.Proiectul  de  hotarare  privind  aprobarea  retelei  scolare  a  unitatilor  de

invatamant preuniversitar ce vor functiona in anul scolar 2021 - 2022  in

comuna  Nicolae  Balcescu,  judetul  Valcea  este  prezentat  de  secretarul

localitatii. Se prezinta avizul favorabil.

5. Proiectul de hotarare privind desemnarea reprezentatului consiliului local

Nicolae Balcescu in Consiliul de administratie al Scolii Gimnaziale Nicolae

Balcescu, comuna Nicolae Balcescu, judetul Valcea in anul scolar 2020 –

2021  este  prezentat  de  secretarul  localitatii.  Se  fac  propuneri  si  este

desemnat d–nul consilier Oprea Laurentiu-Constantin.

Se trece la discutii:

1. D-nul consilier Crecana Laurentiu: sa fie reparat drumul de la pod

pana in satul Dosul-Raului.

2. D-nul primar arata ca in prezent nu au lucrat balastierele, sa se mai

opreasca  ploile  iar  cand  se  deschid  balastierele  vor  fi  avute  in

vedere aceste solicitari.

3. D-nul  consilier  Niculescu  Gheorghe:  toate  drumurile  din  comuna

trebuiesc reparate. 

4. D-nul  consilier  Joita  Gheorghe:  tot  astfel  drumul  din  satul  Dosul-

Raului la Liliac.

5. D-nul viceprimar: s-a facut adresa la Consiliul Judetean pt. ca este

drum judetean.



6. D-nul consilier Oprea Laurentiu: drumul La Smadu de pietruit si sa

fie taiata vegetatia pe drumul din Mangureni.

7. D-nul consilier Joita Gheorghe: tevile rezultate din podul de peste

raul Topolog pot fi intrebuintate?

8. D-nul viceprimar arata ca acestea sunt in inventor, ce este bun se

foloseste, se vor realiza doua podete, unul la Serbaneasa si unul in

Valea-Balceasca.

9. D-na consilier Petrescu Mihaela: la statia din Rotarasti sa fie dus un

tomberon pentru gunoi. 

10. D-nul consilier Balan Adrian: aceeasi situatie si la Izvoare in satul

Corbi.  Tit  timpul  s-a  ocupat  de  strangerea  gunoaielor  din  zona

respective.  Tarcurile  pentru  selectiv  sa  fie  supravegheate  cu

camera video.

11. D-nul primar arata ca in cee ace privesc gunoaiele se vor da amenzi

daca cetatenii nu vor intelege.

12. D-nul  consilier  Grecu  Cristian  arata  ca  in  satul  Galtofani  spre

Budesti este plin de gunoaie, saci intregi aruncati.

13. D-nul  viceprimar  arata  ca  s-au  dat  saci  de  culoare  galbena

cetatenilor  pentru a depozita deseurile selective dar in tarcuri  nu

exista saci de aceasta culoare.

14. D-nul consilier Scarlat Ion: doi arbori (un salcam si un salcie) sunt

aplecati spre drumul comunal Mazararu si prezinta pericol.

15. D-nul  consilier  Maracine  Bogdan:  in  drumul  judetean  unde  este

bunul trebuie facuta o lucrare mai eficienta. Ce obligatii avem noi

daca este DJ?

16. D-nul viceprimar arata ca acolo se poate interveni. 

17. D-nul  consilier  Maracine  Bogdan:  tot  in  zona  respectiva  trebuie

montata  o  lampa.  Spre  Galicea  (tot  in  satul  Dosul-Raului)  se



strange foarte multa apa la casele aflate pe partea stanga.Acolo are

teren d-nul Udrescu Gh. si este deacord sa se faca o trecere.

18. D-nul viceprimar arata ca este DJ si nu se poate intervene.

19. D-nul consilier Maracine Bogdan: la raul Topolod unde s-au facut

consolidarile (tot in satul Dosul-Raului spre Galicea) apa a inceput

sa rupa inainte de dig, arborii sunt cazuti si locuintele din zona pot fi

din nou in pericol. Sa se faca adrese catre Apa Olt. Tot astfel spre

Iacobescu Gheorghe este un drum foarte deteriorat.Pe ulita piticilor

unde este tot  DJ este jale.  A observant  ca din tarcurile unde se

depoziteaza  material  selective  vin  anumite  person  cu  masini  si

ridica plastic, hartia, etc. Tot astfel se ridica problema cainilor fara

stapan. Cum se poate afla daca acestia pot fi dusi in anumite centre

deoarece mai multi cetateni sunt interesati. 

20. D-nul consilier Cojan Victor: in ceea ce privesc cainii  fara stapan

este o  asociatie  care ii  sterilizeaza.  Cum se vor  folosi  terenurile

primariei? Unele dintre ele pot fi scoasa le licitatie pentru folosirea

temporara. 

21. D-nul consilier Grecu Cristian-Gheorghe: in calitate de presedinte

de  sedinta  solicita  d-nilor  consilieri  sa  acorde  respectful  cuvenit

colegilor care ridica diferite probleme, telefonul sa fie inchis si sa se

ia cuvantul in ordinea stabilita de presedinte.

22. D-nul consilier Balan Adrian: in ceea ce priveste modul de folosinta

de catre d-nul Ponov a curtii scolii din satul Corbi s-a luat o decizie?

Sa fie analizata activitatea bibliotecii. Sa fie montate camera de luat

vederi la tarcurile pentru depozitarea deseurilor selective.

23. D-nul  consilier  Niculescu  Gheorghe:  sa  fie  montata  o  oglinda  la

Rizea in satul Predesti. 

24. D-nul consilier Grecu Cristian: scolile, caminele culturale trebuiesc

rehabilitate deoarece oamenii tin la aceste obiective, au participat

direct la constructia lor. In prezent daca s-ar putea accesa proiecte

in acest sens.



25. D-nul consilier Maracine Bogdan: sa se ia masuri cu vegetatia de pe

marginea drumurilor. 

26. D-nul  consilier  Grecu  Cristian:  sa  fie  achizitionate  mai  multe

motocoase.

Secretarul  localitatii  aduce  la  cunostinta  d-nilor  consilieri  prevederile
Legii  nr.  161/2003  in  ceea  ce  priveste  conflictul  de  interese  si
incompatibilitatile. Daca  vreunul dintre domnii  consilieri  considera ca se
afla in una dintre aceste cazuri sa se abtina.

Vazand  ca  nu  sunt  discutii,  presedintele  de  sedinta  solicita  d-nilor
consilieri sa voteze pentru proiectele de hotarari.
1. Hotararea privind alegerea presedintelui de sedinta a afost aprobata cu

12 voturi pentru. 

2.  Hotararea  privind  acoperirea  definitiva  a  deficitului  la  Sectiunea  de

Dezvoltare  din  excedentul  anului  2020  cu  suma de  539643.23  lei  este

adoptata cu 12 voturi pentru.

 3.Hotararea privind aprobarea Planului de activitate pentru beneficiarii de

ajutor social conform Legii nr. 416/2001, privind venitul minim garantat este

adoptata cu 12 voturi pentru.

4.Hotararea  privind  aprobarea  retelei  scolare  a  unitatilor  de  invatamant

preuniversitar  ce  vor  functiona  in  anul  scolar  2021  -  2022   in  comuna

Nicolae Balcescu, judetul  Valcea,  este adoptata cu 11 voturi  pentru,  se

abtine d-nul consilier Grecu Cristian.

5. Hotararea privind desemnarea reprezentatului  consiliului  local Nicolae

Balcescu  in  Consiliul  de  administratie  al  Scolii  Gimnaziale  Nicolae

Balcescu, comuna Nicolae Balcescu, judetul Valcea in anul scolar 2020 –

2021 este adoptata cu 11 voturi  pentru,  se abtine d-nul consilier  Grecu

Cristian.

Presedintele de sedinta multumeste d-nilor consilieri pentru prezenta
la sedinta si declara sedinta legal inchisa.

Drept pentru care s-a incheiat prezentul.

         Presedinte de sedinta                                               
     Grecu Cristian-Gheorghe               



                                                                       Secretar general, 
                                                                       Popa-Patrascu Valerica-Elena


